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OŽIVLÉ MŠENSKÉ NÁMĚSTÍ
V sobotu 21. června přivítalo mšenské ná-
městí Míru zajímavou a pro místní občany či 
jeho návštěvníky přitažlivou akci. Od samého 
rána se centrální plocha našeho města začala 
zaplňovat nejrůznějšími motorovými vozidly 
z kategorie veteránů. Návštěvníci mohli obdi-
vovat nejen nablýskané motocykly, ale i další 
„miláčky“, tentokrát na čtyřech kolech. 

Už dopoledne se rozběhl Letní jarmark, 
na němž v několika stáncích nabídli prodejci 
ukázky svých výrobků. Nechyběla ani mož-
nost nejrůznějšího občerstvení. „Mšenské 
třešňování“ přitáhlo pozornost zájemců o pěs-

tování nejrůznějších odrůd tohoto oblíbeného 
ovoce. Na své si přišly i děti, pro které byly 
připraveny nejrůznější hry či malování na ob-
ličej.  

Po 15. hodině zaplnili mšenské náměstí zno-
vu naleštění veteráni. Návštěvníci tak mohli 
obdivovat historické vozy BMW. 

Celá akce, která proběhla v režii Města 
Mšena a místního Okrašlovacího spolku, 
měla svou tečku večer na koupališti, kde se 
mohli zájemci pokochat poslechem swingové 
hudby.

Karel Horňák

Střed našeho města znovu 
patřil nejrůznější podívané 
pro celou rodinu



1. Rada města (RM) schvaluje pří-
slib poskytnutí krátkodobé půjčky 
TJ Sokol Mšeno ve výši 0,5 mil. Kč 
a doporučuje Zastupitelstvu města 

Mšena poskytnutí půjčky schválit z Fondu re-
generace města Mšena. Půjčka bude poskytnuta 
k zajištění financování projektu „Snížení ener-
getické náročnosti budovy sokolovny ve Mše-
ně“, a to v případě schválení žádosti, kterou TJ 
Sokol Mšeno bude podávat do OPŽP. Hlasová-
ní: 3 pro, 0 proti, 1 se zdržel (Ing. Mach – střet 
zájmů) – schváleno.
2. RM bere na vědomí „Zprávu k účetní závěrce 
za r. 2013“ Domova seniorů Mšeno, se sídlem 
Boleslavská 451, Mšeno. Dále RM bere na vě-
domí Protokol o kontrole provedené Krajskou 
hygienickou stanicí dne 9. 5. 2014 v DSM. 
Hlasování: 4 – 0 – 0, schváleno jednomyslně. 
3. RM projednala a bere na vědomí stav pohle-
dávek města Mšena ke dni 19. 5. 2014. Hlaso-
vání: 4 – 0 – 0, schváleno jednomyslně.
4. RM schvaluje výsledek jednacího řízení bez 
uveřejnění podle § 34 zákona č. 137/2006 Sb., 
o veřejných zakázkách, ve znění pozdějších 
předpisů, na akci „II/259 Mšeno, rekonstruk-
ce“ – provedení stavebních prací souvisejících 
s vybudováním bezbariérové pěší trasy – dopl-
nění prvků pro slabozraké a nevidomé do dlaž-
by chodníku (ZBV4), dodavatel SILMEX s. r. 
o., IČ 48951081, a pověřuje starostu podpisem 
dodatku k SoD. Hlasování: 4 – 0 – 0, schvále-
no jednomyslně.
5. RM schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo 
na stavební práce na akci „Mšeno – ul. Nádražní 
– splašková kanalizace“ mezi městem Mšenem 
a firmou ZEPRIS s. r. o., IČ 2511794. Termín 
dokončení se posunuje nejpozději do 30. 6. 2014 
a cena díla se mění o vícepráce a méněpráce tak, 
že bude činit celkem 3.522.270 Kč včetně DPH. 
Hlasování: 4 – 0 – 0, schváleno jednomyslně.
6. RM schvaluje smlouvu o bezplatné výpůjčce 
č. 14/775/MH/RE/VY mezi městem Mšenem 
a Středočeským krajem k užívání části p. p. č.  
3348/1 v k. ú. Mšeno, který je ve vlastnictví 
kraje, za účelem vybudování vodovodních pří-
pojek k parcelám města. Hlasování: 4 – 0 – 0, 
schváleno jednomyslně.
7. RM schvaluje v souladu s § 39 zák. č. 
128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších 
předpisů, záměr města prodat část p. p. č. 
204/12 v k. ú. Skramouš pod trafostanicí, která 
je ve vlastnictví ČEZ Distribuce, a. s. Hlasová-
ní: 4 – 0 – 0, schváleno jednomyslně.
8. RM schvaluje smlouvu o zřízení věcného 
břemene mezi městem Mšenem a manžely 
Václavem a Jiřinou Kučerovými, Mělník na 
část p. p. č. 511/3 v k. ú. Mšeno ke zřízení prá-
va chůze a jízdy na uvedeném pozemku v roz-
sahu GP č. 806-102/2014. Náklady spojené se 
smlouvou nese město Mšeno. Hlasování: 4 – 0 
– 0, schváleno jednomyslně.
9. RM schvaluje změnu organizační struktury 
zaměstnanců města Mšena tak, že se doplňuje 
o 1 místo mistra (zástupcem mistra bude po-
věřen stávající zaměstnanec) a zároveň RM 
schvaluje navýšení počtu zaměstnanců o 1 
místo. Hlasování: 4 – 0 – 0, schváleno jedno-
myslně.
10. RM schvaluje výši vstupného na 50 Kč na 
koupaliště na den 7. 6. 2014 od 19 ho na akci 
„Zahájení koupací sezony, výstava a cimbálov-
ka“. Vstupné na koupaliště v r. 2014 zůstává ve 

výši loňského vstupného. V době od 14 do 16 
h dne 7. 6. 2014 bude vstupné vkládáno na ka-
sičky Běhu naděje (humanitární sbírka), který 
v této době bude pořádán. Hlasování: 4 – 0 – 0, 
schváleno jednomyslně.

1. RM povoluje průjezd Mezinárodního mis-
trovství ČR motocyklových závodů Enduro ve 

dnech 23. – 24. 8. 2014 v katastru 
Mšeno a Skramouš po pozemcích 
města. Terén bude po ukončení zá-
vodu do jednoho měsíce upraven do 
původního stavu. Hlasování: 5 – 0 
– 0, schváleno jednomyslně.

2. RM bere na vědomí konání „Swingové tan-
čírny na plovárně“, která se uskuteční dne 21. 
6. 2014 na koupališti ve Mšeně. RM nepovo-
luje výjimku z doby konání dle Části IV., čl. 6, 
odst. 3 vyhlášky č. 1/2011 o veřejném pořádku, 
opatření k jeho zabezpečení a čistotě ve městě. 
Hlasování: 5 – 0 – 0, schváleno jednomyslně.
3. RM schvaluje přijetí nabídky dlouhodobého 
nájmu nebytových prostor v domě čp. 31 na 
nám. Míru ve Mšeně od firmy Mělnická zdra-
votní, a.s. a pověřuje starostu města jednáním 
o smlouvě a o zahájení investiční akce. Hlaso-
vání: 5 – 0 – 0, schváleno jednomyslně.
4. RM ruší na základě žádosti paní I. Rumanko-
vé výpověď firmě Dentir z nebytových prostor 
ve zdravotním středisku ve Mšeně. RM bere 
na vědomí, že se paní Rumanková zavázala ke 
splátkovému kalendáři obsahujícímu část dluhu 
včetně běžného měsíčního nájmu tak, aby její 
dluh byl splacen do května 2015. RM schvaluje 
Dodatek k nájemní smlouvě, v kterém se mění 
smlouva na dobu neurčitou na dobu určitou, 
a to do 31. 12. 2014 za podmínky pravidelného 
splácení dluhu. V případě dodržování splátko-
vého kalendáře může být smlouva prodloužena. 
Hlasování: 5 – 0 – 0, schváleno jednomyslně.
5. RM schvaluje bezúplatný pronájem části are-
álu koupaliště paní Jindře Noskové v období od 
16. 6. 2014 do 31. 8. 2014 vždy od 19:15 h do 
20:15 h 1x týdně pro účely kondičního cviče-
ní pro cca 10 účastníků. Hlasování: 5 – 0 – 0, 
schváleno jednomyslně.
6. RM děkuje členům Hasičské záchranné jed-
notky zřizované městem Mšenem za aktivní 
účast při přívalových deštích ve dnech od 23. 5. 
do 27. 5. 2014. RM schvaluje volný vstup pro 
členy jednotky (a jejich partnerky) na kulturní 
akce města. Hlasování: 5 – 0 – 0, schváleno 
jednomyslně.
7. RM pověřuje MěÚ vypracováním zprávy 
o povodni způsobené přívalovými dešti ve 
dnech 23. 5. a 27. 5. 2014 v k. ú. Mšeno a Oleš-
no včetně rozsahu a vyčíslení výše škod. Hla-
sování: 5 – 0 – 0, schváleno jednomyslně.
8. RM schvaluje vnitřní předpis č. 3/2014 Zru-
šení Kontrolního řádu města Mšena. Kontrol-
ní orgány města budou postupovat v souladu 
se zákonem č. 255/2012 o kontrole (kontrolní 
řád). Hlasování: 5 – 0 – 0, schváleno jedno-
myslně.
9. RM schvaluje smlouvu o připojení odběrné-
ho elektrického zařízení k distribuční soustavě 
NN č. 14_NN_1006068312 pro přečerpávací 
stanici splaškové kanalizace v Nádražní ul. ve 
Mšeně. Hlasování: 4 – 0 – 0, schváleno jed-
nomyslně.
10. RM schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě 
o dílo uzavřené mezi městem Mšenem a firmou 

JIB s. r. o., Brandýs nad Labem na výsadbu ale-
je do Kačiny. Dodatek se týká změny následné 
péče – ukončení do 15. 11. 2015. Hlasování: 
4 – 0 – 0, schváleno jednomyslně.
11. RM bere na vědomí Protokol o kontrole ze 
dne 9. 5. 2014 provedený Krajskou hygienic-
kou stanicí, pracovištěm Mělník v DSM. Hla-
sování: 4 – 0 – 0, schváleno jednomyslně.
12. RM schvaluje zařazení do 13. platové třídy 
stupnice platových tarifů uvedených v příloze 
č. 1 NV č. 264/2006 Sb., o platových poměrech 
zaměstnanců ve veřejných službách a správě, 
ve znění pozdějších předpisů a § 123 odst. 3 
zákona č. 262/2006 Sb., zákoník práce, ve zně-
ní pozdějších předpisů, ředitelce DSM Mgr. et 
Bc. Blance Dvorščíkové na základě její žádosti 
a zdůvodnění s platností od 1. 6. 2014. Hlaso-
vání: 4 – 0 – 0, schváleno jednomyslně.
13. RM revokuje usnesení č. 10 ze schůze č. 83 
ze dne 10. 5. 2014: RM stanovuje cenu použité 
zámkové dlažby určené k prodeji na 85 Kč/m2 
včetně dovozu po městě Mšeně. Hlasování: 4 
– 0 – 0, schváleno jednomyslně. 

1. RM schvaluje odměnu ředitelce ZŠ Mšeno, 
příspěvkové organizace, Mgr. Jiřině 
Trunkové za období leden – červen 
2014 na základě její žádosti a plnění 
kritérií pro přidělování odměn 
ředitelům školských zařízení. 

Hlasování: 4 – 0 – 0, schváleno jednomyslně.
2. RM schvaluje pronájem koupaliště ve Mšeně 
firmě IMONT M+M s. r. o. Praha k natáčení 
TV znělky pro televizi Prima. Natáčení se 
uskuteční v pátek dne 20. 6. 2014 v době od cca 
6:00 hod. do cca 13:00 hod. (mimo otevírací 
dobu), RM schvaluje využití parkoviště na 
výše uvedenou dobu. Cena pronájmu bude 
činit 5.000 Kč + DPH. Hlasování: 4 – 0 – 0, 
schváleno jednomyslně.
3. RM schvaluje nájemní smlouvu mezi 
městem Mšenem a paní Ivanou Dubskou na 
dobu určitou od 1. 7. 2014 do 30. 6. 2015 na 
byt č. 4 v domě čp. 14 na nám. Míru ve Mšeně 
za podmínek předchozí nájemní smlouvy 
včetně inflační doložky. Hlasování: 4 – 0 – 0, 
schváleno jednomyslně.
4. RM schvaluje výpověď z nájemní smlouvy 
mezi městem Mšenem a paní Janou Vortelovou 
na byt č. 5 v domě čp. 38 v Masarykově ulici ve 
Mšeně podanou paní Vortelovou. Nájem skončí 
k 31. 7. 2014. Hlasování: 4 – 0 – 0, schváleno 
jednomyslně.
5. RM vyhlašuje veřejnou soutěž na 
pronájem bytu č. 5 v domě čp. 38 v podkroví 
v Masarykově ul. ve Mšeně. Termín doručení 
písemných přihlášek se stanovuje do 23. 7. 2014 
do 11:30 h. Hlasování: 4 – 0 – 0, schváleno 
jednomyslně. 
6. RM schvaluje rozpočtovou úpravu č. 4 
rozpočtu města na r. 2014. Hlasování: 4 – 0 – 
0, schváleno jednomyslně.
7. RM schvaluje smlouvu o zřízení věcného 
břemene mezi městem Mšenem a ČEZ 
Distribuce, a. s. č. IV-12-6015548 „Sedlec 
(ME), KNN, ČS pč 19/1 – Město Mšeno 
H2A6“ k zřízení a vymezení věcného břemene 
– osobní služebnosti – zřízení  umístění 
a provozování zařízení distribuční soustavy 
v rozsahu vymezeném v geometrickém plánu 
č. 166-695/2013 schváleném Katastrálním 
úřadem pro SK, Katastrální pracoviště Mělník 
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dne 25. 10. 2013 pod č. 1325/2013. Věcné 
břemeno se zřizuje úplatně, jednorázová 
náhrada činí 9 504 Kč + DPH. RM požaduje 
GP s vyznačením věcného břemene v digitální 
podobě včetně digitálního vytyčení sítě. 
Hlasování: 4 – 0 – 0, schváleno jednomyslně.
8. RM schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí 
o zřízení věcného břemene mezi městem 
Mšenem a RNDr. Zuzanou Matuškovou 
k zřízení a vymezení věcného břemene – osobní 
služebnosti – zřízení umístění a provozování 
kabelu NN pro rekreační objekt č. e. 35 na 
pozemcích ve vlastnictví města Mšena p. p. č. 
1091, 1097/2 a 1097/1 v k. ú. Mšeno. GP 
s vyznačením věcného břemene včetně vytyčení 
sítě bude dodán v digitální podobě. Jednorázová 
náhrada bude stanovena po vytyčení v souladu 
s pravidly pro zřizování inženýrských sítí 
v pozemcích města Mšena. Hlasování: 4 – 0 – 
0, schváleno jednomyslně.
9. RM schvaluje Smlouvu o dílo č. 04-14-
159 na vypracování a předání projektové 
dokumentace ke stavbě „Snížení energetické 
náročnosti objektu Domova seniorů Mšeno“. 
RM schvaluje příkazní smlouvu č. 03-14-43 na 
poskytování služeb souvisejících s administrací 
veřejné zakázky „Snížení energetické náročnosti 
objektu Domova seniorů Mšeno“, poskytování 
související poradenské a konzultační služby 
a příkazní smlouvu č. 04-14-160 spočívající 
v zajištění autorského dozoru projektanta při 
realizaci stavby „Snížení energetické náročnosti 
objektu Domova seniorů Mšeno“. RM pověřuje 
starostu podpisem smluv. Hlasování: 4 – 0 – 0, 
schváleno jednomyslně.
10. RM schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě 

o dílo na investiční akci „II/259 Mšeno, 
rekonstrukce“ uzavřenou mezi městem Mšenem, 
Středočeským krajem a firmou Silmex s. r. o., 
kterým se mění výše ceny předmětu plnění díla 
z 16.994.557,91 bez DPH na 17.300.231,31 
bez DPH. Na základě zjištěných skutečností 
se smlouva doplňuje o změnu v záchranném 
archeologickém výzkumu a dále o změnu trasy 
dešťové kanalizace v Hlovecké ul. (zjištěna 
kolize se stávajícím vodovodním řadem). 
Hlasování: 4 – 0 – 0, schváleno jednomyslně.
11. RM schvaluje finanční příspěvek na 
prázdninový autobus Kokořínského SOK 
s. r. o., linka č. 250071 ve výši 10 tis. Kč. 
Autobus bude jezdit mezi Kokořínem 
a Mšenem. Hlasování: 4 – 0 – 0, schváleno 
jednomyslně.

Letní doprava
Vážení občané a návštěvnící města, rád bych vás informoval o nových možnostech letní sezonní 
dopravy. Od 31. května jezdí do Mšena nový vlakový spoj – spěšný vlak „Kokořínsko“ po trase 
Praha – Mělník – Mšeno a zpět. Vlak jezdí každou sobotu až do konce prázdnin a je uzpůsoben 
pro přepravu kol.
Od 28. 6. do 31. 8. bude opět jezdit víkendový cyklobus Máchovým krajem po nové trase 
Mělník – Kokořín Důl – Mšeno – Houska – Doksy – Bělá p. Bezdězem a zpět. Tato linka je fi-
nancována z grantu Středočeského kraje a s přispěním Sdružení obcí Kokořínska a měst Mšeno, 
Doksy a Bělá. Jízdní řád cyklobusu je optimalizován na přestupy ve stanicích Mělník, Mšeno, 
Doksy. Využijte těchto možností k poznávání krás našeho kraje!
Pěkné léto přeje

Martin Mach, starosta

Otázka pro radnici
Je pravda, že by mělo dojít ke vzhledu 
koupaliště a měla by tam být nějaká pláž?  
V nejbližší době se nebude na vzhledu 
koupaliště, co se týče zeleně nic měnit. Musíme 
upřednostnit rekonstrukci střechy (zatékání) 
a plotu (část u vrat se zřítila a i další části plotu 
volají po rekonstrukci), nehledě k tomu, že 
aktuálně máme problém při prudkých deštích 
s vodou stékající z polí z Mičovky – to řešíme 
právě nyní, voda nám zaplavila nově natřený 
bazén a napáchala ještě další škody. Existuje 
projekt, v kterém by část současného trávníku 
měla být změněna na pískový povrch, ale 
o tom se jistě bude ještě jednat.

Miluše Flíglová, tajemnice

VYSVTLIVKY:  – jezdí v sobotu,  – jezdí v nedli, 10 – jede od 28.6.14 do 31.8.14,  – spoj pepravuje jízdní kola

BUS 250071 Mlník/Kokoín – Mšeno – Houska – Doksy – Blá pod Bezdzem 
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9.30 9.40 14.35 19.25 Mlník, aut. st. 8.24 18.54 
9.50 (  14.55   ( Vysoká (     (  
9.55 ) 12.30 15.00 17.30 ) Kokoín ) 11.00 13.30 16.00 ) 18.35 

( 9.53 ( (  ( 19.38 Lhotka, nádraží D 8.11 (  ( ( 18.41 ( 
) 10.04 ) )  ) 19.49 K. Dl, U Grobiána 8.02 )  ) ) 18.32 ) 

9.59 10.08 12.34 15.04  17.34 19.53 Kokoínský Dl 7.56 10.56  13.26 15.56 18.26 18.31 
10.04 10.13 12.39 15.09  17.39 19.58 Vojtchov 7.51 10.51  13.21 15.51 18.21 18.26 
10.08 10.17 12.43 15.13  17.43 20.02 Ráj, hostinec 7.47 10.47  13.17 15.47 18.17 18.22 
10.16 10.35 12.50 15.20 15.35 17.50 20.09 Mšeno, nám. Míru 7.40 10.40 13.00 13.10 15.40 18.10 18.15 

 10.42   15.42   Ráj, hostinec   12.53   17.53  
 10.52   15.52   Blatce, Houska   12.43   17.43  
 11.03   16.03   Doksy, Žár   12.32   17.32  
 11.07   16.07   Okna   12.28   17.28  

11.12 16.12 Doksy, aut. st. 12.23 17.23 
 11.15   16.15   Staré Splavy, otoka   12.20   17.20  

11.25 16.25 Bezdz, rozc. 12.10 17.10 
11.29   16.29   Blá p. B., Atmos  12.06   17.06 
11.31 16.31 Blá p. B., nám. 12.04 17.04 

Vážení občané, od 27. 5. 2014 začala další dvě 
dopravní omezení na území města.

Mělnická ulice 
Je zahájena obnova vodovodního řadu, inves-
torem je firma Vodárny Kladno – Mělník, a. s. 
Po dobu stavby budou v ulici postupně různá 
lokální omezení dopravy, která bude většinou 
svedena do jednoho pruhu a vedena jedno-
směrně směrem k Mělníku. Opačný směr je 
přesměrován do ulice Stránecké (jednosměrný 
provoz) a Jatecké. Předpoklad dokončení stav-
by je 31. 8. 2014.

Vojtěchov 
V souvislosti s rekonstrukcí sítí NN firmy 
ČEZ Distribuce, a. s. a veřejného osvětlení 
města bude omezen průjezd po silnici III. třídy 
ve Vojtěchově. Omezení bude v jednom jízd-
ním pruhu, průjezd bude umožněn kyvadlo-
vě. Akce potrvá až do podzimu t. r., dopravní 
omezení by mělo skončit v průběhu června.

Husova ulice 
je uzavřena pro průjezd z důvodu hrozícího 
propadu vozovky (sklep pod vozovkou). Pří-
jezd k nemovitostem je zajiště+n. Problém 
doufáme vyřešit v průběhu června. Děkuji za 
pochopení.

Martin Mach, starosta

Nová dopravní 
omezení
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 řÁDKOVÁ INZERCE
Prodám 11 metrů tvrdého štípaného dřeva, 
dva roky pod střechou, tel. 725 751 551.
Pronajmu byt 2+1 (42 m2) ve Mšeně. Bliž-
ší informace na tel. 315 693 299 nebo 
606 239 138.
Nabízím DVD jízd historických vlaků: Parní 
výlety 2009 Parní a dieselové výlety 2010, 
2011 a 2012 Historické a výletní vlaky 2013 
Cena: 90 Kč za jedno DVD. Více informací na 
www.historicke-vlaky-dvd.webnode.cz 



Ačkoli se v našem městě nevyskytuje prakticky žádný vodní tok, příro-
da znovu ukázala, jak dovede být nevyzpytatelná. V závěru května dva-
krát udeřila s nečekanou silou na dvou místech. „Svatý Petr“ spustil svá 
„stavidla“ nejprve v pátek 23. května ve Mšeně. Nejvíce byla postižena 
spodní část města, zejména na Podolci. Vody bylo tolik, že ji kanály ne-

stačily pobírat. Hasiči však zasahovali i na mšenském koupališti, kam 
natekla voda z okolních strání. V pondělí 26. května si vodní živel zařá-
dil na Olešně. Nepříjemnou spoušť, kterou po sobě zanechaly bleskové 
povodně, si můžete prohlédnout na několika fotografi ích. 

Karel Horňák

stačily pobírat. Hasiči však zasahovali i na mšenském koupališti, kam 
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Vodní 
živel 
navštívil 
i Mšeno



                 

     má v sezoně   (červen – srpen) otevřeno denně od 17 hodin
     Nabízíme pivo:      Budvar 10°, Žatecká  11°
          nealko nápoje, minutková kuchyně

     Zajistíme pro vás rodinné oslavy, srazy a další akce

Sokolské střípky

RESTAURACE STADION Sportovního klubu Mšeno

Přebor ČOS v ZZZ
Předposlední květnový víkend se tříčlenné družstvo staršího žactva z TJ Sokol Mšeno vydalo do 
Třebíče. V Třebíči se konal přebor ČOS v Zálesáckém závodu zdatnosti, na který naše družstvo 
postoupilo z přeboru župy z prvního místa. V sobotu proběhl samotný závod, kde týmy musely 
plnit úkoly (např. zdravověda, vědomostní test, uzlování, určení azimutu, překážková dráha, 
určování souhvězdí a další). V neděli proběhlo vyhlášení a naše družstvo ve složení Kateřina 
Podpěrová, Patrik Bloudek a Marie Machová obsadilo krásné 2. místo. 

Pozvánka na Kokořínský triatlon
TJ Sokol Mšeno pořádá jubilejní, 20. ročník Kokořínského triatlonu, který bude konat v so-
botu 12. 7. 2014. Start na Harasově v 10:00 h, cíl v Hospůdce na Romanově. Přijďte si zazá-
vodit v tomto amatérském závodě nebo aspoň podpořit závodníky na trase. Více info na www.
sokolmseno.cz 
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Běh naděje
První červnovou sobotu jsme se již podvanácté sešli na koupališti při této humanitárně-spor-
tovní akci (dříve Běh Terryho Foxe) jejímž hlavním posláním je shromažďování prostředků 
na výzkum rakoviny a propagace pravidelného sportování. Letošní běh provázelo krásné 
letní počasí a na start se přihlásilo 41 účastníků, kteří si mohli vybrat ze tří různě dlouhých 
tras. Při této akci se vybralo 6014 Kč.



Operace tak bude náročnější jak časově, tak 
i po stránce větší zátěže pro občany. Protože 
se jedná o velkou změnu projektu, musí ji 
schválit Středočeský kraj. Posledního června 
by dodatek ke smlouvě měl jít do rady kraje. 
Doufáme, že bude schválen, což dá zelenou 
pokračování celé rekonstrukce. Přes všechny 
potíže je stále reálné, že se podaří stihnout 
plánovaný termín dokončení - říjen 2014. 

Na tuto akci, kterou z většiny hradí Středočeský 
kraj (z evropské dotace), jsme získali dotaci 
ze Státního fondu dopravní infrastruktury na 
bezbariérové chodníky. Další finance přijdou 
z Ministerstva životního prostředí na výsadbu 
zeleně v Boleslavské ulici. Pokud všechno 
klapne, tyto dvě dotace by měly městu přinést 
zhruba milion Kč. 

Kromě rekonstrukce podloží dokončujeme 
zároveň splaškovou kanalizaci v Nádražní 
a Boleslavské. Do konce června proběhnou 
zkoušky čerpací stanice, umístěné za budovou 
nádraží, a v průběhu léta vyzveme nemovitosti 
k napojení. Jako první připojíme ZUŠ, na níž 
se bude ověřovat funkčnost celého systému. 

České dráhy jsme vloni vyzývali, aby něco 
udělaly s budovou nádraží. Po loňském odmít-
nutí se letos „hnuly ledy“ a mšenské nádraží 
dostane zbrusu nový „kabát“ v podobě střechy, 

oken i fasády. Bude to rozhodně příznivý 
dojem pro návštěvníky při prvním kontaktu 
s naším městem.

Veřejné osvětlení Vojtěchov
Tato stavba, při níž se rovněž rekonstruuje 
nízké napětí a realizuje pokládka kabelů ČEZu 
do země, zatím probíhá hladce. Předpokládám, 
že do konce léta by nejzvažnější části projektu 
mohly být hotovy. Řízené protlaky v komu-
nikaci byly použity na území města vůbec po-
prvé. Byly velké obavy ze skalního podloží, ale 
vše se zdařilo a nyní už nic nestojí v cestě.

Podobná stavba – vysokonapěťové propojení 
trafostanic mezi Romanovem a Rájem – byla 
zahájena minulý týden. Tento potřebný krok 
na vytvoření okruhu vedení vysokého napětí 
kolem města prokázal svou potřebnost. V den, 
kdy byla stavba zahájena, uhodil blesk do drátů 
na druhé straně Kokořínského dolu a „naše“ 
vesnice v údolí byly několik hodin bez proudu, 
přitom Mšeno však běželo. Až se toto propojení 
dokončí, podobná situace nenastane, protože 
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Jaké jsou aktuální novinky v rozhodujících 
projektech v našem městě?

SLOVO MÁ STAROSTA

Rekonstrukce Boleslavské ulice
Teď bojujeme zejména o to, aby se zde stavba 
nezastavila. Takové nebezpečí reálně existuje, 
i když se všemožně snažíme, aby taková vari-
anta nenastala. Po odkrytí zeminy v první části 
ulice bylo zjištěno nevhodné podloží, které 

bude nutné vzhledem ke špatným výsledkům 
zkoušek vyměnit v celé délce rekonstruo-
vaného úseku. Čili nastala varianta, které jsme 
se obávali. Bude nutné odtěžit zhruba 40 cm 
zeminy navíc, vyměnit spraše za kamenivo, 
jinak by vozovka neměla potřebnou únosnost. 

Také v dnešním čísle pokračujeme v seriálu o stavebních projektech, probíhajících 
na území našeho města. Podrobné informace poskytl Mšenským novinám Ing. Mar-
tin Mach, starosta města.



ly vodárny, které si nyní zadaly zhotovení 
realizačního projektu. Jde vlastně o revizi 
projektu, který jsme platili my a získali na 
něj i stavební povolení. Vodárny se snaží najít 
ještě nějakou levnější a provozně úspornější 
variantu. Ovšem trasa potrubí se bude mu-
set pohybovat na těch pozemcích, které jsou 
součástí předcházejícího územního rozhodnutí. 
Hlavním úkolem v Sedlci zůstává i položení 
dešťové kanalizace. Pokud dospějeme s vodár-
nami ke shodě, mohla by se výstavba rozjet 
ještě v letošním roce. 

Oprava ulice Na Skaličkách
Akce, kde klademe důraz na kvalitu v klíčové 
části historického jádra, zdárně pokračuje. 
Pečlivě ji dozoruje Národní památkový ústav. 
Sice nejsme omezováni termínem (na akci 
není žádná dotace), ale do konce léta (konec 
srpna) by Skalička měla být s konečnou plat-
ností dokončena. Je hotová opěrná zeď, jsou 
schváleny pískovcové části na prostřední zeď. 

do oblasti bude možné pustit proud „shora“, 
nebo opačně „nahoru“ při výpadku ve Mšeně. 
Trasa výkoppu je náročná, svažitá a místy skal-
natá - celkem 2,2 km v lesním a skalním terénu. 
Zatím je tempo velmi dobré. Zdá se, že firma 
je šikovná, navíc přístupná našim podmínkám, 
aby se zničilo co nejméně lesních cest a neo-
mezovaly se turistické trasy. Nejvíce frekven-
tovaná místa se rozhodně nebudou dělat o so-
botách a nedělích, jen v průběhu týdne a se 
zásypem, aby trasy byly o víkendu průchozí. 

 Rekonstrukce vodovodu v Mělnické
Špatná zpráva z tohoto týdne: při všech 
výměnách vodovodních řadů v předcházejících 
letech, ať už to byl Sedlec, náměstí Míru 
či Boleslavská, docházelo i k výměnám 
přípojek k nemovitostem v režii vodáren 
(části přípojek na veřejném prostranství). 
Nyní jsem s překvapením zjistil, že v projektu 
výměna přípojek není. Zřejmě se změnila poli-
tika investora, kterým jsou Vodárny Kladno 
– Mělník. Máme tak na stole velký problém 
a zatím nevím, jak ho budeme řešit. Rozhodně 
však nebude možné, aby v době, kdy se bude 
dělat konečný povrch komunikace (v horizontu 
několika let), v silnici zůstaly staré železné či 
litinové přípojky, které jsou ve špatném stavu. 
Kdyby investice výměny přípojek zůstala na 
občanech (vlastnících přípojek), mohu jim 
minimálně slíbit, že by těm, kteří by neměli 
dostatek volných prostředků, město bezúročně 
půjčilo. 

Poznámka k přípojkám
Při rekonstrukci náměstí bylo plno dešťových 
svodů domů zaústěno do dešťové kanalizace 
a další se připojí v budoucnu v Boleslavské. 
Chtěl bych důrazně apelovat na občany, kterým 
jsme zaplatili zaústění, aby si pravidelně čistili 
části svých přípojek (zejména lapače na-
plavenin), což by měli udělat po větším dešti 
či větru. Pokud to nedělají, voda se vyplavuje 
na chodníky, které se ničí. O takovou údržbu 
se město starat nemůže a ani nebude. Pokud se 
vyskytne problém na chodnících, stavební úřad 
bude oslovovat dotyčné občany a vyžadovat 
nápravu na jejich náklady.

Kanalizace v Sedlci
Další související akcí je výstavba kanalizace 
v Sedlci. Představenstvo vodáren (VKM) ji 
schválilo s tím, že 60 % investice by hradi-

V příštím týdnu se pro ni začnou stavět základy 
a schodiště. 

Parcely v lokalitě Na čihadle
Jedná se o parcely na území bývalého školního 
pozemku, jejichž prodej bude součástí de-
baty na červnovém zasedání zastupitelstva. 
Tím, jak zde stavby infrastruktury finišují, ke 
dvěma pozemkům města (u silnice) budujeme 
sítě, aby mohly být připraveny k prodeji. Ten 
se uskuteční transparentní formou veřejné 
soutěže, jejíž forma bude teprve stanovena. 
Poté by měla následovat stavba místní komu-
nikace se sítěmi k dalším pěti parcelám, které 
však patří soukromým vlastníkům. Vzhledem 
k množství v současnosti zahájených staveb za-
tím nejsem schopen říci, kdy město bude moci 
zahájit stavbu přístupové komunikace. Letos 
to rozhodně nebude, maximálně se můžeme 
pokusit o projekt. Rozhodující však je, že 
výstavbou kanalizací a vodovodních řadů jsme 
do této lokality přivedli potřebnou infrastruk-
turu, takže v ní bude možný další rozvoj.

Rekonstrukce osvětlení v suterénu ZŠ
Jedná se o pilotní projekt přechodu na úsporná 
LED svítidla. Zatím je tam instalován zkušební 
pás světel v suterénu. Součástí rekonstrukce 
musí být také výměna letitých rozvaděčů 
a vyčištění prostoru od starých trubek a kabelů. 
Předpokládám, že se s provádějící firmou do-
hodneme už také proto, že dosavadní ohlasy 
personálu základní školy na testovací osvětlení 
jsou pozitivní. Rekonstrukci bude financovat 
samotná škola ze svého rezervního fondu. 
Celkovou částku zatím neznáme, protože se 
musí sečíst práce s vyřezáním kabelů, scho-
vat trubky do nějakého esteticky přijatelného 
„kastlíku“, pak bude následovat rekonstrukce 
rozvaděčů a kabelů a teprve nakonec nákup 
a instalace vlastního osvětlení. Předpokládaná 
doba návratnosti investice vzhledem k úsporám 
elektřiny je pět let, což chceme v pilotním 
projektu ověřit a v dalších letech postupně 
rekonstruovat i další části školy, a tím zajistit 
kvalitnější prostředí žákům i pedagogům. 

Karel Horňák
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věž, bohužel výhled v podstatě žádný nebyl. 
V kostele bylo možno si prohlédnout výsta-

vu fotografií žáků ZUŠ Mšeno, nazvanou Vel-
ké maličkosti. Byla inspirována letošním mot-
tem Noci kostelů – biblickým veršem z knihy 
Genesis: „Nechť jsou světla na nebeské klenbě, 
aby oddělovala den a noc. Budou na znamení 
časů, dnů a let.“  Fotografie pořídili pod ve-
dením Čeňka Hlavatého v okruhu 100 metrů 
od mšenské ZUŠ Eliška Podpěrová, Nikol 
Miřátská, Tomáš Knespl, Eliška Hlavatá, Anna 
a Jana Roubová.

V kostele rovněž vystoupil pěvecký soubor 
Intermezzo pod vedením Karla Horňáka. Poslu-
chači vděčně ocenili potleskem svěže a s chutí 
zazpívané písně, které uváděla paní Marie Štrá-
chalová.  Vyvrcholením vystoupení zřejmě byla 
píseň „Ó Pane náš“ od Věry Martinové.

Po koncertě se zájemci sešli v modlitebně, 
kde cestovatel Zdeněk Bergl s osobitým ko-
mentářem promítal snímky kostelů a mešit 
z různých zemí Evropy, které pořídil na svých 
cestách.

Hlavní část programu byla zakončena ko-

lem 22. hodiny modlitbou za obyvatele Mšena 
a jeho okolí.  Zbylí návštěvníci pokračova-
li v rozhovoru. Jako poslední – po 22. hodi-
ně – přišel Vladimír Hulín ze Mšena. Živě se 
zajímal o architekturu kostela. Jako milovník 
funkcionalismu ocenil vzhled kostela zven-
čí i zevnitř i zachovalé prvky, jako např. vě-
šáky v předsálí kostela. Velký dík patří členu 
evangelického sboru Michalu Vidnerovi, který 
zajistil zvonění, osvětlení kostela, přehrávání 
duchovní hudby z CD a pohoštění. 

Jako každý rok převzal záštitu nad konáním 
Noci kostelů mšenský starosta Martin Mach. 
V pozdravu návštěvníkům napsal: „Podporuji 
projekt Noc kostelů, neboť přispívá ke sblížení 
lidí - umožňuje jejich návštěvu i víru nepraktiku-
jícím, ať již z důvodů zvědavosti, či poznávacích, 
nebo z úcty k architektuře či historii. Motivem 
může být i poznávání památek nebo výhled 
z kostelní věže do okolní krajiny. Ať už jsou dů-
vody pro návštěvu kostela jakékoli z výše uve-
dených, dochází při ní ke komunikaci s ostatními 
návštěvníky i „domácími“, k poznávání hodnot 
a krás, což považuji za velmi pozitivní.“

Michal Šimek 
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Celá akce začala tradičně před 
17. hodinou vyzváněním zvonů 
– symbolickou pozvánkou k ná-
vštěvě kostela. Když se zdálo, 
že návštěvníci začínají přicházet, 

přihnal se přívalový déšť, který zřejmě letošní 
návštěvnost ovlivnil podobně jako na řadě dal-

ších míst v okolí Mšena i v celé ČR.  Podle in-
formací některých návštěvníků museli mšenští 
hasiči vyjíždět, aby odčerpávali vodu.

Přesto se v rámci připraveného programu vše 
uskutečnilo. Příchozí návštěvníky vítala dvě 
děvčata ze Mšena – Amálka Boháčová a Leon- 
týnka Novotná. Zájemci mohli vystoupit na 

Noc kostelů 2014
K celostátní akci Noc kostelů, která se konala v pátek 23. května, se mšenský evangelický 
sbor připojil počtvrté za sebou. Kostel navštívilo celkem 65 lidí. Poslední návštěvník odešel 
kolem půlnoci.



tip na dobré knihy

Beletrie J. Havlíček: Petrolejové lampy; S. 
Zweig: Netrpělivost srdce; P. McLainová: Pa-
řížská manželka; A. Caus: Cizinec; R. Merle: 
Víkend na Zuydcoote.
Historické romány J. Plaidy: Královna dia-
mantů; Žárlivá Kateřina; Ludvík Milovaný; V. 
Vondruška: Ulička hanby; A. Březinová: Císař-
ské spiknutí; A. Polách: Richenza.
Romány pro ženy S. Laurens: Odvážná nevěs-
ta; A. Randol: Panenské hříchy; A. Quick: Ta-
juplná zahrada; B. Cartlandová: Síla lásky; B. 
Small: Pouta vášně; D. Garlock: Otevřená ná-
ruč; I. Rottová: Milenci oddané manželky.
Detektivní romány T. Dekker: Sběratel nevěst; 
P. Rozkovec: Třetí tvář; M. Dovrtělová: Vraž-
da na druhou; H. Prošková: Tajemství obří číše; 
L. Adamson: Kočka s houslemi; Kočka mnoha 
barev; J. Patterson: Podraz; J. Cimický: Děravé 
sítě; Perlový amulet.

Nové knihy 
v Městské knihovně

Vlastimil Vondruška: Ulička hanby
Vondruška, který patří jednoznačně mezi nejpůj-
čovanější autory, píše s obdivuhodnou rychlostí 
a vydává jednu knihu za druhou. Po rozsáhlé tetra- 
logii Přemyslovská epopej, se můžeme v tom-
to roce těšit na další případ Oldřicha z Chlumu, 
který vyjde pod názvem Smrt ve Vratislavi. Ve 
fondu Městské knihovny nemůže chybět jeho 
další titul – tentokrát ze série Letopisy královské 
komory č. VIII – Ulička hanby.

Anotace: Královský písař Jiří Adam z Dob-
ronína se v době mládí znal s ženou, která se 
později vypracovala na majitelku jednoho z nej-
luxusnějších nevěstinců na Starém Městě praž-
ském. Kdysi mu pomohla a nyní potřebuje po-
moc sama. Přímo v jejím domě kdosi zavraždil 
zámožného šlechtice, vlivného člena královské-
ho dvora. Jiří Adam z Dobronína spolu se svým 
pomocníkem bakalářem Petrem a jeho ženou 
Rozárkou začnou pátrat. On mezi urozenými, 
jeho pomocníci v pražském podsvětí. Pomalu se 
začnou na světlo vynořovat nehezké skutky, kte-
ré spojují pražskou spodinu a skupinu králov-
ských úředníků. O to ožehavější vyšetřování je 
a záhy půjde všem zúčastněným o život, protože 
proti nim stojí bezohledný zločinec.

Ačkoli mezi čtenáři bývají více oblíbené kni-
hy ze série Hříšní lidé království českého s hlav-
ní postavou královského prokurátora Oldřicha 
z Chlumu, poslední kniha ze série Letopisů se 
jim směle vyrovná, je velmi čtivá a napínavá 
a já ji mohu svým čtenářům vřele doporučit.

Martina Hanzlová

Přednáška Jany Volfové na téma „Lucembur-
kové – rod vládnoucí v zemích koruny české“ 
přilákala v pátek 6. června do modlitebny evan-
gelického více než dvě desítky posluchačů.   

Ve své přednášce Jana Volfová připomněla 
přínos zahraniční politiky Jana Lucemburského 
pro rozvoj českého království. Tato politika byla 
financována z výtěžku kutnohorských dolů na 
stříbro, nemělo by se to však tomuto panovníko-
vi vyčítat. Cílevědomě připravoval cestu svému 
synu Karlovi, který se nakonec stal německým 
císařem a jeho panování bylo pro Čechy přínos-
né už jenom založením univerzity. A nejen tím.

Například ze stavebního řešení Nového Měs-
ta pražského by si dodnes mohli brát architekti 
příklad. S výjimkou Ječné ulice totiž nikde ne-
profukuje vítr. V Ječné profukuje proto, že na 
přilehlém Karlově náměstí se konaly dobytčí 
trhy, takže to tam potom tolik nepáchlo.

Asi největším přínosem pro milovníky his-
torie byl pohled na Zikmunda Lucemburské-
ho, který v tradičním českém obrozeneckém 
pohledu byl označován jako „liška ryšavá“. 
Ve skutečnosti – pomineme–li jeho suknič-
kářství a požitkářství – to byl velmi schopný 
politik a diplomat. V době, kdy tehdejší cír-
kev byla v krizi a v Čechách panovala ob-
čanská válka, to neměl jednoduché. Neustále 
se však snažil nastolit mír. Upřímně usiloval 
o to, aby se znesvářené strany sešly a jednaly 
spolu. 

Tolik několik letmých postřehů. Posluchači 
ocenili kvalitu přednášky nejen potleskem, ale 
především přáním, aby přednášející opět brzy 
přijela do Mšena. Jana Volfová to přímo na 
místě přislíbila s tím, že se bude věnovat Jiřímu 
Poděbradskému. 

Michal Šimek 

Zikmund Lucemburský rozhodně nebyl „liška ryšavá“
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Pasování prvňáčků
Ve čtvrtek 12. června proběhlo v obřadní síni 
radnice ve Mšeně slavnostní pasování prvňáč-
ků mšenské základní školy. Jedná se o akci, při 
které jsou děti slavnostně uvedeny mezi čtenáře. 
Letos proběhla již počtvrté. Pasování se účast-
nily obě první třídy s třídními učitelkami a paní 
ředitelka. Přihlíželi i návštěvníci z řad rodičů. 

Po krátké úvodní řeči přečetla paní tajemni-
ce Flíglová slavnostní slib, který děti potvrdi-
ly hlasitým zvoláním: „Tak slibuji!“ Poté do-

šel každý z prvňáčků k obřadnímu stolu, kde 
mu byl položen meč na levé rameno a prone-
sena pasovací formule: „Pasuji tě na rytíře!“ 
Každý nově pasovaný rytíř či rytířka obdržel 
z rukou paní tajemnice Flíglové Jizbové balí-
ček, který obsahoval knížku s vlepeným čte-
nářským glejtem a průkaz do knihovny, který 
mu umožní navštěvovat městskou knihovnu 
celý příští školní rok zdarma.

Martina Hanzlová
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V sobotu 24. května se konala oblíbená oslava 
Dětského dne, stejně tak jako loni nazvaná 
Pohádkový úřad práce, v rámci které proběhla 
zároveň i akce „Dny bez úrazů 2014“. Na 
organizaci se podílely mšenské školy – tedy 
Základní škola, Mateřská škola a Základní 
umělecká škola ve Mšeně, dále Město Mšeno 
a TJ Sokol Mšeno. Akci původně plánovanou 
na tradiční místo v Debři ovšem zhatila prudká 
páteční bouře, která se nad městem prohnala 
a zanechala za sebou spoušť. Organizátoři se 
proto v sobotu dopoledne dohodli na přemístění 
akce do budovy základní školy.

Soutěžní a zábavné odpoledne začalo v jednu 
hodinu odpoledne, kdy první návštěvníci 
obdrželi od pracovnic pohádkového úřadu práce 
legitimaci, do které pak cestou po jednotlivých 
zastaveních sbírali razítka. Jednotlivá stanoviště 
byla rozmístěna po celé škole – od suterénu po 
nejvyšší patra. Byla zde zastoupena všelijaká 
řemesla a povolání – od kuchařek přes tesaře, 

od doktorů po kominíky, celkem 19 zastávek 
plných soutěží a zábavných úkolů. Zároveň 
na sále školy probíhala dětská diskotéka 
a v hodinových intervalech i přehlídka tance 
s pejsky. Na každou holčičku či kluka pak v cíli 
čekaly hezké ceny.

V rámci Dnů bez úrazů byly děti zároveň 
nenásilnou formou poučeny o první pomoci, 
o léčivých či škodlivých účincích rostlin ve volné 
přírodě, byly rozdány letáčky, upozorňující na 
nebezpečí klíšťat. Občerstvení zajišťovala 
hospůdka Romanov, která umístila svůj stánek 
ve druhém vchodu školy a kde se bylo možno 
občerstvit nápoji, klobásami i párky v rohlíku.

Díky obětavosti všech účinkujícíchi jejich 
pomocníků akce proběhla k obecné spokoje-
nosti dětí i rodičů. Podle „statistiky“, kterou si 
vedly úřednice z Pohádkového úřadu práce, se 
celé akce zúčastnilo téměř osmdesát soutěží-
cích dětí. 

Martina Hanzlová

Pohádkový úřad práce

Ve čtvrtek 29. 5. 2014 ve 14,30 h jsme se na-
posledy rozloučili s Josefem Sirůčkem, mšen-
ským rodákem, dlouholetým reprezentantem 
někdejšího Československa, několinásobným 
mistrem ČSR v enduru. 

Slovenská motocyklová federace napsala: 19. 
5. 2014 zemřel „Sirháno“, tak ho přezdívali 
jeho nejbližší přátelé a kamarádi. Jezdil na mo-
tocyklech Tatran 75 ccm a Tatran 100 ccm. Byl 
továrním jezdcem Povážských strojíren, kde 
pracoval a budoval svou kariéru.

V roce 1972 jel svou první Šestidenní ve 
Špindlerově Mlýně. V roce 1973 jel v Povážské 
Bystrici první soutěž ME, kde ve třídě do 100 
ccm skončil na krásném druhém místě a brzy 
prišly i lepší výsledky.

Tentýž rok byl nominován na svou druhou 
Šestidenní v USA – jako tovární jezdec jel 
spolu s J. Kožuchem a Kremelem. Z 18 jezdců 

Za motokrosařem Josefem Sirůčkem si z USA přivezlo zlato 14 jezdců a mezi nimi 
i Pepa.

Další úspěchy na sebe nenechaly dlouho če-
kat. Hned v dalším roce po úspěšné Šestidenní 
v Itálii, kde českoslovenští jezdci vyhráli doslo-
va vše, co se dalo, mu byl udělen titul „Mistr 
sportu“. V ten samý rok mu mšenská radnice 
udělila titul „Čestný občan města Mšena“. 

Dosažené úspěchy: šestinásobný mistr Česko-
slovenské republiky v třídě do 75 ccm a do 100 
ccm. Zúčastnil mezinárodních motocyklových 
soutěží v ČSSR (Špindlerův Mlýn, Povážska 
Bystrica), USA, Itálii, Anglii, Rakousku, Švéd-
sko. Vždy za klubové týmy přivezl cenný kov.

V roce 1978 zanechal Josef Sirůček své čin-
nosti továrního jezdce a vrátil se zpět do rodné-
ho Mšena, kde se po roce rozhodl odcestovat do 
západního Německa a do Čech se už nevrátil.

Čest jeho památce!

PRODÁME udržovanou romantickou zahradu 
ve Mšeně na Romanově v blízkosti Debře. 
Na zahradě o výměře 0,513 ha se nachází:

►  dřevěný objekt o ploše 16 m2

► vodovodní a elektrická přípojka 380 V 

Cena dohodou. Kontakt – mobil 605 363 223, 736 418 834 
nebo e-mail: milos.ra@seznam.cz

Pozvánka
Město Mšeno a Evangelický sbor ve Mšeně 
zvou na Letní koncert Simony Bursové a spol. 
Kdy: sobota 26. července 2014 od 18 hodin. 
Kde: kostel Českobratrské církve evangelické 
ve Mšeně u Mělníka Boleslavská 9 (vedle Do-
mova seniorů). Program: Moravské dvojzpěvy 
a Biblické písně Antonína Dvořáka, gospely 
a muzikálové písně – Máří Magdalena (muzikál 
Jesus Christ Superstar) a další. Účinkují:  Simo-
na Šlangalová-Bursová – zpěv, Ilona Vozníčko-
vá – Šťastná – zpěv, Marcela Rezková – klavír. 

Bohoslužby ve skalách
Kdy? Sobota 5. července 2014 v 15 h. Kde? Naproti skalní věži na Vyhlídkách v blízkosti 
Romanova (Mšeno u Mělníka). Kudy na místo konání? Ze silnice od hájenky v Romanově (zde 
možno parkovat) po zelené turistické značce směr Vyhlídky, po 300 metrech doprava na žlutý 
prohlídkový okruh směr Vyhlídky, po dalších 150 metrech doleva k vyhlídkovému místu (trasa 
bude na odbočovacích místech vyznačena). Promluví:  Michal Šimek – farář evangelického 
sboru ve Mšeně u Mělníka.

V případě nepříznivého počasí se bohoslužby inspirované stvořením světa a přírody a také 
aktuálními významnými svátky uskuteční v modlitebně evangelického kostela ve Mšeně, 
Boleslavská ul. 9 (vedle Domova seniorů).

Základní škola Mšeno se zapojila do této 
kampaně vyplněním připravených dotazníků 
a následným vyhodnocením. Šetřením, které 
se týkalo žáků druhého stupně, se zjišťovaly 
informace o počtu začínajících kuřáků, co je 
vede ke kouření, kolik zaplatí za cigarety, jestli 
chtějí s tímto návykem přestat a zda jsou děti 
informovány o následcích, které způsobuje 
kouření. Žáci byli seznámeni s touto akcí, 
konanou vždy poslední květnový den, který je 
Světovou zdravotnickou organizací vyhlášen 
jako Světový den bez tabáku. Akce proběhla za 
spolupráce města Mšena.

Mgr. Martina Klementová

Den 
bez tabáku 
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   Město Mšeno
   nám. Míru 1, 277 35 Mšeno
   telefon: 315 693 121, 123; fax: 315 693 006
   e-mail: mu@mestomseno.cz
   www.mestomseno.cz

VEŘEJNÁ SOUTĚŽ NA PRONÁJEM BYTU
Oznámení o záměru pronájmu ateliéru v domě čp. 38 v Masarykově ulici ve Mšeně

Ateliér v podkroví: kuchyň 9,14 m2, pokoj 27,65 m2, pokoj 14,36 m2, předsíň, koupelna, WC – celková podlahová plocha 
57,3 m2.
Doporučené minimální nájemné je stanoveno ve výši 50 Kč/m2 celkové podlahové plochy bytu měsíčně. V ceně nejsou 
zahrnuty úhrady za služby spojené s užíváním.
Prohlídku pro uchazeče možno sjednat telefonicky na č. telefonu 315693121, linka č. 21, referent p. Aleš Vik.

PODMÍNKY UZAVŘENÍ NÁJEMNÍ SMLOUVY
Vybraný uchazeč bude před podpisem nájemní smlouvy vyzván, aby uhradil jednorázově nájemné ve výši trojnásobku 
měsíčního nájemného a úhrad za služby poskytované s užíváním ateliéru.
Nájemní smlouva bude uzavřena na dobu určitou, a to na 12 měsíců. Při řádném plnění povinností ze strany nájemce bytu 
bude radě města opakovaně předkládán návrh na uzavření nové nájemní smlouvy na dobu určitou na 12 měsíců.
V případě dohody o zhodnocení prostor nájemcem, možno jednat předem o změně délky trvání nájemní smlouvy. 
Pronajímatel je oprávněn nájemné jednostranně zvýšit maximálně o roční míru inflace.

PŘIHLÁŠKA DO VÝBĚROVÉHO ŘÍZENÍ
Písemné přihlášky budou podávány v zalepené obálce na podatelně MěÚ Mšeno nebo poštou s označením:
► výběrové řízení na ateliér za smluvní nájemné „Masarykova 38, podkroví“, „NEOTVÍRAT“
► jméno a adresa uchazeče.

Přihláška bude do výběrového řízení zařazena pouze v případě, že v ní budou uvedeny následující údaje:
► adresa ateliéru dle nabídky 
► přesná výše navrhovaného měsíčního nájemného v celých Kč/m2 celkové podlahové plochy měsíčně
► jméno a adresa uchazeče (příp. kontaktní telefon)
► datum a podpis uchazeče.

Přihláška bude z výběrového řízení vyřazena v těchto případech:
► uchazeč je dlužníkem vůči městu
► uchazečem navrhovaná výše smluvního nájemného v Kč za m2 celkové podlahové plochy bytu měsíčně je nižší 
             než stanovené doporučené minimální nájemné uvedené v oznámení záměru pronájmu bytu
► uchazeč údaje uvedené v přihlášce dodatečně přepsal, upravil či jiným způsobem pozměnil.

O konečném pořadí vybraných uchazečů rozhodne Rada města Mšena, přičemž má právo rozhodnout, že nájemní smlouva 
k nájmu ateliéru nebude uzavřena se žádným ze zúčastněných uchazečů. Rada bude přihlížet zejména k nabízené výši 
základního měsíčního nájemného v Kč/m2 celkové podlahové plochy a sociální situaci uchazeče. 
Vybraný uchazeč bude písemně vyzván ke sjednání termínu úhrady trojnásobku měsíčního nájemného a úhrad za služby 
poskytované s užíváním ateliéru a k uzavření smlouvy o nájmu.
Písemnou přihlášku doručte na podatelnu úřadu nebo zašlete poštou na výše uvedenou adresu, a to nejpozději do 23. 7. 
2014 do 11.30 hodin.

Ve Mšeně dne 19. 6. 2014                                                                    Ing. Martin Mach, starosta města Mšena



A mužstvo
Tak jako každý půlrok, jsme zaznamenali 
mnoho odchodů (Tříška, Dvorný, Kovač, 
Stejskal). Co ale bylo podstatné a pro tým 
velmi přínosné, to byl návrat Ondry Šledra 
z hostování v Kropáčově Vrutici. Ondra byl 
přesně ten typ, který nám v týmu chyběl, a to 
jak hráčsky, věkově, tak i lidsky. S ním se 
do mužstva vrátila pohoda. Navíc se nám 
celkem povedla zimní příprava, kterou klu-
ci odmakali, a na jaře jsme podle mě neměli 
s fyzičkou žádné problémy. 

Opět nám sice úplně nevyšel start do se-
zony, což bylo ale způsobeno hlavně těžkým 
losem. Předváděná hra ale napovídala, že 
jdeme správným směrem. Důkazem toho byl 
zápas v Zárybech, ve kterém jsme dokázali 
suverénního lídra tabulky pořádně prohnat, 
i když jsme nakonec odešli poraženi 2:1. Od 
této doby jsme však předváděli koukatelný 
fotbal, který byl podpořen i dobrými výsled-
ky. Škoda domácího zápasu s Neratovicemi, 
do kterého jsme nastoupili citelně oslabeni 
a po velkém boji jsme ho prohráli. Pokud 
bychom tento zápas zvládli, věřím tomu, že 
jsme neprohráli ani následně v Borku. Ale to 
už je minulost. 

Již po podzimní části jsem tvrdil, že své 
umístění v tabulce vylepšíme a toto mé tvr-
zení se opravdu vyplnilo a my jsme poskoči-
li o 2 místa a sezónu končíme na 10. místě. 
Není to sice na bouchání šampaňského, ale 
jsem rád i za tento posun v tabulce. Hlavně si 
musíme uvědomit, že náš tým je hodně mla-
dý a ještě pořád sbírá cenné zkušenosti. Bylo 
velmi pozitivní, že jsme týmy, které skončily 
v tabulce za námi, poráželi v jarní části roz-
dílem třídy a i s týmy z popředí jsme hráli 
vyrovnanější partie než na podzim. Musím 
říct, že jsem po celou jarní část cítil z týmu 
velkou pohodu a chuť do fotbalu. Kluci po 
celou dobu chodili poctivě trénovat a drželi 
pohromadě. Řekl bych, že si to všechno na 
jaře dobře sedlo a utvořila se velmi dobrá 
parta. Já za sebe mohu říct, že jsem na tento 
tým velmi hrdý a bylo pro mě ctí kluky vést. 

Toto mužstvo má velkou budoucnost, 
i když se nám už samozřejmě rýsují nějaké 
ztráty z důvodů studií na vysokých školách. 
Doufám však, že to nějak překonáme a kost-
ra týmu zůstane stejná. Věřím také, že se 
nikdo nenechá zlákat k odchodu do jiných 
klubů, i když se obávám, že o naše střelce 
jistě někdo zájem  projeví. Stačí se podívat 
na tabulku. Na to, že jsme skončili na 10. 
místě, se jedná o unikátní jev v počtu vstře-
lených branek. Naše útočná síla je opravdu 
veliká a věřím, že všichni naši střelci na čele 
s Wasyliwem tu budou válet i nadále. Proti 
podzimu jsme nastříleli o celých 17 gólů víc 
(podzim 29, jaro 46) a také to leccos napoví-

dá o naší zlepšené výkonnosti v jarní části. 
Od příští sezóny se okresní přebor rozšiřuje 
na 16 týmů, a tak nás bude čekat opět těžká 
práce. Já ale věřím, že v krátké letní přípravě 
do toho opět šlápneme a rozjedeme sezonu 
lépe než loni. Jsme o rok starší, o dost zkuše-
nější a já věřím, že naše výkonnost bude mít 
i nadále vzestupnou tendenci.  
Střelecká tabulka – 75 gólů: 21 – Wasyliw, 
12 – Guttenberg ml. a Valenta, 7 – D. Ko-
lumpek, 6 – Šledr, 3 – R. Kolumpek, Socher, 
Vaněk, 1 – Matúšek, Závěšický, Tyle, De-
men, R. Kolumpek. Guttenberg st., Hnízdil, 
Kormoš.

B mužstvo
V B-týmu mužů nejde ani tak o výsledky, ale 
především o to, aby se zde aktivně zapojili 
všichni ti, kteří se nedostali do A-týmu. A pak 
je případně možné doplnit A-tým rozehraný-
mi hráči z béčka. V tom spatřuji hlavní výho-
du a jsem rád, že jsme B-tým znovu založili 
– toto jsem psal o B-týmu po podzimní části. 
Za jarní část ale musím kluky trochu pokárat, 
protože docházka na zápasy měla kolísavou 
tendenci a na tom budeme muset zapracovat. 
On fotbal není jen zábava, ale je to také po-
vinnost vůči klubu a spoluhráčům.

Dorost
V jarní části sezóny došlo u dorostu k vynu-
cené změně na pozici trenéra, když z vážných 
osobních důvodů skončil Milan Šesták, a do-
rostenců se ujal, ještě loni sám dorostenec, 
Lukáš Dohnalík. Lukášovi za to patří dík 
a musím říct, že se i přes své mládí osvěd-
čil a my s ním počítáme i do další sezony. 
Velký odliv hráčů ročníku 1994 a důležitost 
každého zápasu o bytí a nebytí v soutěži však 
byla v jarní části velmi znát. Nervozita, tlak 
povinnosti sbírat body měly za následek, že 
kluci bohužel ztráceli i zápasy, v nichž jsme 
měli uspět. Proto jsme se celou sezónu po-
hybovali na sestupových příčkách. V době 
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uzávěrky tohoto čísla MN ještě nebylo jasné, 
zda se dorost udrží v kraji, či sestoupí zpět do 
okresního přeboru.

Žáci
V krajské soutěži žáků jsme skončili na 9. 
místě. Na celkovém počtu účastníků (11 
týmů) je jasně vidět, že mládežnické celky 
mizí z fotbalové mapy a také mnoho vesnic-
kých týmů do krajských soutěží nechce po-
stoupit, protože nechtějí nést vyšší náklady 
na cestovné k zápasům. My na toto máme 
úplně jiný názor a chceme, aby naše mládež-
nické týmy krajské soutěže hrály i za cenu 
vyšších nákladů. Po sportovní stránce to bu-
deme oceňovat později, až nám opět budou 
dorůstat další hráči do A-týmu. 

Přípravky
Týmy přípravek také stabilně hrají ve svých 
soutěžích, ve kterých se podle nařízení UEFA 
a FAČR nehraje na výsledky (nezveřejňují 
se) a kluci jsou tak motivováni hlavně hrou 
samotnou. Jsme rádi, že máme dost hráčů 
v mladší i starší přípravce a že v dnešní době, 
kdy je ostatních zájmů opravdu hodně, se 
nám daří držet všechny mládežnické týmy.   

Starší přípravka byla po podzimu na po-
sledním místě (21.), což byl hrozný propadák 
proti loňskému 8. místu. Důvod byl ten, že 
se střídali trenéři i hráči v kádru a byla velmi 
malá účast na trénincích i zápasech. Od zimy 
převzal starší přípravku Zdeněk Dvořák se 
Zbyňkem Zelenkou a pro tým jsme uspořá-
dali zimní soustředění. Ustálil se kádr, na tré-
ninky chodilo okolo 8 – 10 chlapců a dívek 
a velmi se zlepšila hra i výsledky.

Starší přípravka vybojovala na jaře 16 
bodů (na podzim 4), např. jako jediní jsme 
hráli vyrovnaný zápas s jasně prvními Byš-
kovicemi a obsadili jsme ve skupině 3. mís-
to, tzn. celkově 17. místo v okrese.

Mladší přípravka: po podzimní části se naši 
kluci dostali do skupiny o 14. – 19. místo 
a nevedli si vůbec špatně. V deseti utkáních 
dokázali hned sedmkrát zvítězit. Navíc jsme 
dokázali vstřelit úctyhodných 100 branek, za 
což si všichni střelci zaslouží velkou pochva-
lu. V neposlední řadě bych chtěl poděkovat 
všem rodičům, bez kterých by to nešlo. Záro-
veň bych byl ale do příští sezony velice rád, 
kdyby se účast rodičů a dalších rodinných pří-
slušníků na našich utkáních zvýšila. Všechny 
hráče rozhodně Vaše podpora potěší.

Na závěr mi opět dovolte poděkovat všem 
našim trenérům, především těm mládežnic-
kým a také těm, kteří nám s fotbalem jakko-
liv pomáhají a v neposlední řadě také členům 
výboru našeho klubu. Poděkování patří také 
zastupitelstvu města Mšena za jejich podporu 
našemu spolku a dále děkuji divákům za je-
jich přízeň. 

Uvědomil jsem si, že se sluší poděkovat 
také našim drahým polovičkám, které mají 
s námi, co se motáme kolem fotbalu, opravdu 
svatou trpělivost a moc si nás doma neužijí. 
Naopak nám v lecčems ochotně pomáhají 
a za to všechno Vám, holky, patří velký dík. 

Vážení členové a příznivci SK Mšeno, 
vážení občané, dovolte mi, abych vám všem 
jménem výboru SK Mšeno popřál krásné 
prožití léta, prázdnin a dovolené. Samozřej-
mě vám přeji hodně sluníčka a málo mráčků 
na obloze. Brzy u fotbalu na shledanou. 

Jiří Guttenberg, předseda SK Mšeno

Vážení sportovní přátelé, nabízím vám hodnocení fotbalového jara 2014 v SK Mšeno. Do 
soutěží fotbalové sezony 2013/2014 jsme přihlásili dva týmy dospělých. B-tým jsme založili 
po delší době z několika důvodů. Ten hlavní byl počet hráčů dorostu, kteří skončili v této 
věkové kategorii, a pak se nám ozvali někteří hráči ve „výslužbě“ s tím, že by zase rádi začali 
s fotbalem.


